
Referat fra felles arbeidshelg med styret på Gardermoen 20-22 januar 2023 

 
Flere fellessaker ble tatt opp før lunsj, styret referatførte disse. 
Gjennomgang av ny hjemmeside v/ Dialecta 
 
Sak 1/23  Årshjul 
   Årshjulet ble gjennomgått og ansvarsområder fordelt 
 
Sak 2/23 Årsberetning 2022 

Prosessen med avlsrådets årsberetning er godt i gang og gjenstående 
oppgaver ble fordelt. 

 

Sak 3/23 Årets apporthund 
Anne-Grethe lager et skjema vi kan legge på hjemmesiden for innmelding av 
resultater og en tekst med kriterier etc til hjemmesiden. 
 

Sak 4/23 Dialog med raseklubbene i Sverige, Danmark og Finland med tanke på å 
utveksle kunnskap om sykdom på ES i våre naboland. Sofie følger opp og tar 
kontakt. 

 
Sak 5/23 Ny med valpekjøper 

Det vil bli en egen «knapp» på den nye hjemmesiden der vi kan legge ut 
informasjon. Andrine har skrevet om hvordan finne frem i valpelisten etc. 
Arne skriver en tekst om hva valpekjøper bør tenke p når valpen er i hus. 

 
Sak 6/23 Utstillinger 

Det er ønskelig at raseklubben får mer kontroll på hvem som kan inkludere 
vår rase på utstillinger. Petter lager et forslag til plan til neste AR møte 
sammen med Anne-Grethe 

   
Sak 7/23 Anne Grethe overtar ansvar for konkurranser i utlandet og får bistand av Arne 

på hvilken rolle AR har i denne sammenheng. 
 
 

Sak 8/23 NESK arrangement med utstilling og aktiviteter i samarbeid med Østerdal 
fuglehundklubb.  

 Vi tar dette opp igjen på neste møte. 
 
Sak 9/23 Uønsket adferd 
 Det er noe økning i uønsket adferd og vi vil se på muligheten til å publisere en 

samlet oversikt over uønsket adferd. Dette drøftes videre på neste møte. 
 
Sak 10/23 Årets skogsfuglhund 
  Tekst om at vi innfører dette inkludert regelverk må legges ut på 

hjemmesiden. 
 
 

 


